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En kan ikkje som Håkon Røyset, avfinne seg med at eiendomsskatten er kommet for å bli. Her 
må motstandarane komme 
mykje hardare fram på bana. Skatten er usosial og rammar dei svakaste. Skatten er heller ikkje 
rettferdig utregnet. Det er her i landet, Hareid intet unntak, mange som betaler langt under det 
eiendommen er verd, og mange som betaler for mye.Berre på grunn av feil og tilfeldig 
verdifastsetting bør den vurderes å skrotes. 
EIGEDOMSSKATTEN MÅ OG SKAL VEKK! 
Hvorfor skal en del av landets skattebetaler få denne ekstraskatten som mange andre kommuner 
ikke har? 


